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Bayramlaşma çay bahçesinde yapıldı

i rebolu Kayma-

Tkamlığı’nca ger-
çekleştirilen Kur-

ban Bayramı kutlama 
programı, Hükümet Ko-
nağı arkasındaki çay bah-
çesinde gerçekleştirildi.

Tirebolu’da ilçe proto-
kolünün bayramlaşma tö-
reni, İlçe Kaymakam Vekili 
ve Görele İlçesi Kayma-

kamı Murat Özdemir ne-
zaretinde yapıldı. Bay-
ramlaşma törenine; İlçe 
Emniyet Müdürü Murat 
Şahin, İlçe Jandarma Ko-
mutanı Burak Yılmaz, Be-
lediye Başkan Yardımcısı 
Temel Cırıt, İlçe Müftüsü 
İdris Başkıran, Ak Parti İlçe 
Başkanı Yaşar Dikmen, 
CHP İlçe Başkan Vekili Hü-

seyin Olgun, İYİ Parti İlçe Baş-
kanı Erdinç Bektaş ile sivil 
toplum kuruluş temsilcileri, 
muhtarlar ve vatandaşlar ka-
tıldı.

Tirebolu Kaymakam Vekili 
Özdemir, tüm katılımcıların 
Kurban Bayramını kutlarken; 
kendileriyle de tek tek tanışıp 
sohbet etti.

İnal, SP’nin ilçe başkanı oldu
Saadet Partisi (SP) Tirebolu İlçe Teşkilatı’nda başkan-

lık görevi, İl Başkanlığı tarafından teşkilatın eski isimlerin-
den Ayhan İnal’a verildi. Saadet Partisi’nde daha 
önce Eyüp İlçe Sekreterliği yapan İnal, Tirebolu’ya ge-
lerek göreve başladı.

Saadet Partisi İl Başkanı Abdülkadir Bektaş tarafın-
dan Tirebolu İlçe Başkanlığı için görevlendirilen İnal, 
Eyüp Belediyesi’nde çeşitli görevlerde bulunup, partisi-
nin Eyüp İlçe Teşkilatı’nın bazı kademelerinde görev 
aldı.

Bir dönem Tirebolu Kuzgun Köyü Yardımlaşma Der-
neği Başkanlığı görevini de yürüten ve TİRDEF delegesi 
de olan İnal, SP Giresun İl Başkanlığı tarafından partinin 
Tirebolu İlçe Başkanlığı’na getirildi. 2'de

Fındığın tanıtımını yapacaklar

Tirebolu’da kademeli normalleşme sürecinin başlama-
sıyla birlikte ilçede sosyal, kültürel ve sportif etkinliklere baş-
lanırken; ilçenin Yukarı Orta Cami Köyünde anlamlı bir or-
ganizasyona imza atıldı. Tirebolu’nun en kaliteli fındığını ye-

tiştiren Karakaya havzası fındığını tanıtmak ve köyler 
arası dayanışmayı sağlamak amacıyla havzanın 
merkezi konumunda olan Yukarı Orta Cami Köyün-
de, voleybol turnuvası düzenlendi. 2'de

Ataköy’e DSİ’den gölet

Tirebolu’nun Ataköy 
köyüne gölet yapılacağı-
nı aktaran Devlet Su İşleri 
(DSİ) Genel Müdürü Kaya 
Yıldız, “Özellikle yüksek ke-
simlerde yaşanan su sı-
kıntısına karşı, içmesuyu 
amaçlı göletler yapma-
ya karar verdik. Bu gölet-
ler sayesinde içmesuyu 
sorununu önemli ölçüde 
azaltacağız” dedi.

Yıldız, yaptığı açıkla-
mada, Giresun ve böl-
gedeki birçok ile yaptık-

ları yatırımlarla vatandaş-
lara içme ve kullanma 
suyu temin etmeye ve 
derelerdeki taşkın riskini 
azaltmaya devam ettik-
lerini söyledi.

Trabzon ve Giresun’a 
son dönemde yapılan su 
yatırımlarının artması böl-
gedeki taşkın risklerin 
azalmasında ve vatan-
daşların memba kalite-
sinde su ihtiyacının karşı-
lanmasında önemli rol 
oynadığını aktaran Yıldız, 

“Bu kapsamda Trabzon ve 
Giresun illerimize, özellikle 
kırsal kesimlerde yaşanan 
su sıkıntılarının ortadan kal-
dırılması amacıyla içmesu-
yu amaçlı toplam 14 gölet 
yapılacak. Söz konusu gö-
letlerin planlama ve proje-
lerinin hazırlanması için söz-
leşme imzalanırken, sözleş-
meye göre planlama ve 
proje işlerinin 500 iş günü 
içerisinde tamamlanması 
hedefleniyor” ifadelerini kul-
landı. 2'de

Vali Ünlü’den bayram ziyaretleri

dan Türkiye Harp Malulü 
Gaziler-Şehit Dul ve Yetim-
leri Derneğini Giresun Şu-
besi’ni ziyaret etti. 

Şube Başkanı Hayrettin 
Akgün ve dernek üyeleri-
nin bayramını kutlayan 
Vali Ünlü, “Şehitlik ve gazilik 
en hassas olduğumuz kav-
ramlardır. Rabbim onların 
kıymetli emanetlerine her 
zaman layıkıyla sahip çı-
kabilmeyi nasip eylesin” 
dedi. 2'de

iresun Valisi Enver 

GÜnlü, Kurban Bay-
ramı nedeniyle 

görevi başında olan 112 Acil 
Çağrı Merkezi Müdürlüğü, Tür-
kiye Harp Malulü Gaziler-Şehit 
Dul ve Yetimleri Derneğini Gi-
resun Şubesi, Giresun Beledi-
yesi İtfaiye Müdürlüğü, Gire-
sun Üniversitesi Kadın Doğum 
ve Çocuk Hastalıkları Eğitim 
ve Araştırma Hastanesi, Sevgi 
Evleri ve Huzurevi, Şehit Ümit 
Kılıç’ın ailesi ile Gazi Haşim 

Reçber’e ziyarette bulu-
nup, bayramlarını kutladı.

Vali Ünlü, bayramın bi-
rinci günü önce 112 Acil 
Çağrı Merkezi Müdürlüğü-
nü ziyaret edip burada gö-
revli personellerle bay-
ramlaştıktan sonra Gire-
sun Belediyesi İtfaiye Mü-
dürlüğünü de ziyaret ede-
rek herhangi bir olumsuz-
luğa karşı teyakkuz halin-
de bulunan itfaiye perso-
nelleri ile bayramlaştı.

“Bütün acil durumlar 
için 24 saat görev başın-
da olan 112 Acil Çağrı 
Merkezimizin fedakâr per-
sonelleriyle ve kutsal bir va-
zife ifa ederek sadece 
yangınlarda değil, tüm 
acil durumlarda ve doğal 
afetlerde vatandaşlarımı-
zın can ve mal güvenliği 
için var gücüyle çalışan it-
faiye teşkilatının fedakâr 
personelleriyle bayram-
laştık” diye Vali Ünlü, ardın-
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İnal, SP’nin ilçe başkanı oldu
Baştarafı 1'de
İnal, yaptığı açıklamada, 

en kısa sürede ilçede teşkilat-
lanma çalışmalarını tamam-
layacak la rı nı be lir te rek, 
“Daha önce sadece yaz dö-
nemlerinde geldiğim mem-
leketimde iki-üç yıldır sürekli 
bulunuyorum. İl başkanımız 
sayın Bektaş’ın direktifleriyle 
başladığımız kutsal görevi-
mizde memleketimize hizmet 
vermek adına faaliyetlerimize 
başlamış bulunuyoruz. Parti-
miz, her yerde olduğu gibi, Ti-
rebolu’da da örgütlenecek 
ve sahaya inecektir. Allah yar 
ve yardımcımız olsun” dedi.

Fındığın tanıtımını yapacaklar
kımlara kupaları verilirken; 
Tirebolu Kadıköy Kültür ve 
Yardımlaşma Derneği 
Temsilcisi Nazmi Yayla, Ter-
tip Komitesi üyelerine pla-
ket takdim etti.

Bu arada, aslen Ören-
kaya Köyünden olup, takı-
mının maçını izlemek 
üzere organizasyonun fi-
naline davet edilen Mem-
leket Partisi İl Başkanı Vehbi 
Güven, turnuvada birinci 
olan köyünün sporcularını 
kutlarken, diğer katılımcı 
takımları da tebrik etti.

Çevre köylerden 6 takı-
mın katıldığı turnuvada; 
Örenkaya Kalespor birinci 
olurken, Cellispor ikinci ve 
Kayadibispor da üçüncü 
sırayı elde etti. Turnuvaya 
katılan diğer takımlar ise 
Karakayaspor, Meliklispor 
ve Metespor’du. Komite 
Başkanı Hasan Karakaya, 
organizasyona katı lan 
tüm takımlara ve sporcu-
lara teşekkür ederek, tur-
nuvanın önümüzdeki yıl-
larda daha kapsamlı ola-
rak yapılacağını söyledi.

Baştarafı 1'de
Karakaya Havzasının sos-

yal etkinliklerdeki etkili isimle-
rinden eski sporcu Mete Hıdı-
roğlu’nun da katkılarıyla Kara-
kaya Bölgesi Derneği’nin or-
ganizesinde gerçekleşen vo-
leybol turnuvasına, çevre köy-
lerden 6 takım katıldı. Yukarı 
Orta Cami Köyünde gerçek-
leşen ve köy muhtarı Ahmet 

Duman’ın da yakından 
takip ettiği turnuvanın, yarı 
final ve final maçları Kur-
ban Bayramı öncesinde 
yapıldı.

Tirebolulu genç voley-
bolculardan Ömer Naki-
poğlu’nun hakemlik yaptı-
ğı finalde, Yukarı Orta 
Cami Köyü temsilcisi Cel-
lispor’u 2-1 yenen Ören-

kaya Köyü Kalespor, birin-
cilik kupasının sahibi oldu. 
Turnuvaya katılan takım-
larda kadın sporcular da 
yer alırken; çeşitli takımlar-
da forma giyen Aydan 
Demir, Ayşenur Birinci, Sıla 
Demir ve Nefize Duman 
gibi isimler organizasyona 
renk kattılar. Turnuva so-
nunda dereceye giren ta-

Ataköy’e DSİ’den gölet

Baştarafı 1'de
Yıldız, “Trabzon ve Gi-

resun illerimizde özellikle 
yüksek kesimlerde yaşa-
nan su sıkıntısına karşı, iç-
mesuyu amaçlı göletler 
yapmaya karar verdik. Bu 
kapsamda 7’si Trab-
zon’da 7’si ise Giresun’da 

olmak üzere 14 gölet ya-
pacağız. Bu göletler sa-
yesinde içmesuyu soru-
nunu önemli ölçüde 
azaltacağız. Göletlerin 
planlama ve proje işleri 
için sözleşmeyi imzala-
dık” dedi.Giresun’a Dereli 

Yavuzkemal Göleti, Espiye 
Ericek Göleti, Görele So-
ğukpınar Göleti, Doğan-
kent Söğütağzı Göleti, Yağ-
lıdere Akpınar Göleti, Şebin-
karahisar Ocaktaşı Göleti 
ve Tirebolu Ataköy Göleti ya-
pılacak.

Vali Ünlü’den bayram ziyaretleri

bayramlaştı.
Gazi Haşim Reçber ve 

Şehit Piyade Er Ümit Kılıç’ın 
ailesini ziyaret ederek bir 
süre sohbet eden Vali 
Ünlü, “1993 yılında Şır-
nak'ta vatani görevini ifa 
ederken aziz milletimizin 
nezdindeki en muteber 
mertebeye erişen Gazi-
miz Haşim Rençber'i evin-
de ziyaret ederek bayra-
mını kutladık. Mukaddesat 
söz konusu olduğunda ar-
dına bakmadan şehade-
te koşan tüm yiğitlerimiz-
den Allah razı olsun. 
1999'da Tunceli'de hain-
lerle girilen çatışmada şe-
hadete eren P. Er Ümit 
Kılıç'ın değerli ailesiyle bay-
ramlaştık” açıklamasında 
bulundu.

Baştarafı 1'de
Giresun Üniversitesi Kadın 

Doğum ve Çocuk Hastalıkları 
Eğitim ve Araştırma Hastane-
sini ziyaret ederek, görevi ba-
şındaki sağlık çalışanları ve 
hastalarla bayramlaşan Vali 
Ünlü, “Dünyayı etkisi altına 
alan zorlu salgın sürecinde fe-
dakârlıkla en ön cephede 
mücadele eden sağlık çalı-

şanlarımızın Kurban Bayra-
mı’nı tebrik ettik” ifadelerini 
kullandı.

Kurban Bayramının 
ikinci gününde Giresun 
Çocuk Evleri Sitesinde 
kalan çocuklarla, Huzurevi 
sakinlerini ziyaret ederek, 
bayramlarını kutlayan Vali 
Ünlü, ziyaret sonrası yaptı-
ğı açıklamada “Gelece-

ğimiz, umudumuz, hayal-
lerimiz, iyikilerimiz. Bugün 
Giresun Çocuk Evleri Site-
sinde kalan, her şeyden 
çok sevdiğimiz ve önem-
sediğimiz kıymetli evlatla-
rımızla bayramlaştık. Bay-
ramın tadı da en çok on-
larla birlikte çıkıyor. Hayatı-
mızın her alanında varlık-
larıyla güç bulduğumuz, 
bilgi ve tecrübeleri ile ge-
leceğimizi aydınlatan Gi-
resun Huzurevindeki kıy-
metli büyüklerimizin mü-
barek Kurban Bayramı’nı 
kutladık, tecrübelerinden 
istifade ettik. Rabbim on-
ları başımızdan eksik et-
mesin” dedi.

Vali Ünlü ve eşi Sema 
Ünlü ile birlikte şehit ve gazi 
ailelerini de ziyaret ederek 

Bayraktar’dan anız uyarısı!

Türkiye Ziraat Odaları 
Birliği (TZOB) Genel Başkanı 
Şemsi Bayraktar, “Toprak 
verimlilik unsurlarına uzun 
vadede ciddi zararlar 
veren anız yakma yanlış 
bir uygulamadır. Anız top-
rağın geleceği, toprak ise 
bizim geleceğimizdir. Anız 
yakmak geleceğimizi, 
bize emanet edilen en de-
ğerli varlığımızı yakmaktır. 
Bu gerçek asla unutulma-
malıdır” diyerek uyarılarda 
bulundu.

Anız yakma olayının ül-
kemizde 1993 yılından 
beri yasak olduğunu hatır-
latan Bayraktar, “Hasat 
sonrası tarlada kalan bitki 
saplarının sürülerek temiz-
lenmesinin masraflı oldu-
ğu düşünülerek bazı üreti-
ciler bu artıkları yakmayı 
tercih ediyor. Fakat unutul-
maması ge reken bir 
durum var; anızın yakılma-
sı esnasında toprakta sa-
dece hasat sonrası kalan 
kökler yakılmıyor, toprağın 
önemli biyolojik, fiziksel ve 
kimyasal özellikleri de 
zarar görüyor” dedi.

“ANIZ YAKILAN TOPRAK-
TA KÜÇÜK CANLILAR DA ÖL-
MEKTEDİR”

Anız yan gın la r ıy la 
yüzey toprağının organik 
maddesinin yok olduğu-
nun da altını çizen Bayrak-
tar şöyle devam etti:

“Or ga nik  madde, 
yağış sularının emilmesini 
ve tutulmasını sağlar, 
erozyonla toprak taşın-
masını önler ve toprağın 
havalanmasını sağlar. 
Ülke genelinde yaşanan 
kuraklık sonrası üreticileri-
mizin anız yakmanın top-
rağa ve biyoçeşitliliğe ver-
diği zararları düşünerek ha-
reket etmeleri gerekmek-
tedir. Anız yangınlarının 
toprak yapısına verdiği za-
rarın geri kazanılması uzun 
yıllar almaktadır. İlk birkaç 
santimetre kalınlıktaki top-
rakta oluşan yüksek sıcak-
lık, verimlilik için en önemli 
unsurlardan biri olan or-
ganik maddeleri yok edi-
yor. Anızı yakılan toprağın 
üst kısımlarında 250 dere-
ce civarında sıcaklık olu-
şarak toprak yüzeyinde bu-

lunan küçük canlıları da öl-
dürmektedir. Hâlbuki toprak-
ta bulunan ve gözle görül-
meyen bu canlıların faali-
yetleri sonucunda organik 
maddeler parçalanarak 
toprak verimliliğini artıran hu-
musa dönüşmektedir.”

“ANIZ YAKILMASIYLA ÇEV-
RESEL SORUNLAR DA ORTAYA 
ÇIKIYOR”

“Anız yakıldığında özellik-
le topraktaki karbon ve azot 
dengesi yok olmakta, orga-
nik madde miktarı azalmak-
ta, mikrobiyolojik aktivite ge-
rilemekte, toprağın su tutma 
kapasitesi azalmaktadır. Top-
raktaki mikro organizmaların 
yüzde 70’i zarar gördüğün-
den toprak verimliliği azal-
maktadır” ifadelerini kulla-
nan Bayraktar, anız yakılma-
sıyla çevresel sorunların da 
ortaya çıktığını belirtti.

Bayraktar, “Doğal kay-
nakların korunması ve sürdü-
rülebilir tarım için, çiftçilere 
anız yakma yerine alternatif 
uygulamalar sunulmalıdır” 
diyerek, anız yakmanın 
önüne geçilmesinin gerekti-
ğini de sözlerine ekledi.
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Kuraklık için 'olağanüstü hal' ilan edilmeli

Saadetli gençlerden zam tepkisi

rak saadete kavuşmalıyız. 
Biz Saadet Partisi Giresun İl 
Gençlik Kolları olarak üni-
versitede okuyan genç 
kardeşlerimizin ne şartlar-
da eğitimine devam et-
meye çalıştığını çok iyi bili-
yoruz. Bir genç bir ülkenin 
geleceği olması gerekir-
ken maalesef ki rant uğru-
na heba ediliyor. Şehir 
şehir üniversiteler açarak 
şehir şehir yüksekokulları 
açarak bir yerlere ulaşa-
mayız. Fakat kaliteli eği-
timle, kaliteli üniversiteler-
le, genç kardeşlerimizi ül-
kemizde tutabilir, gelece-
ğe yön vermek için adım 
attırabiliriz.”

aadet Partisi Giresun 

Sİl Gençlik Kolları Baş-
kanı Hidayet Can Ka-

ramanoğlu peş peşe gelen 
zamların ardından temmuz 
ayının haziran ayını mumla 
aratır hale geldiğini belirterek 
“Maalesef yeni güne gözü-
müzü zam haberi olmadan 
açamıyoruz. Önce bir sağa-
nak yağmur gibi gelen zam-
lar, artık dolu ve fırtınaya 
döndü. Pandemide normal-
leşmenin başladığı ilk gün-
den sonra adeta ekonomik 
pandemiye girmiş gibiyiz, 
zamlar peş peşe geliyor. Ne-
redeyse her gün zam haber-
leri ile gözümüzü açıyoruz. Bir 
yıl içerisinde birçok ürüne 
gelen zam oranları yüzde yüz 
arttı” dedi.

Karamanoğlu, yaptığı 
açıklamada, “Bir gecede 
elektrik yüzde 15, doğal-
gaz yüzde 12, LPG yüzde 
15, öğrenci harcı yüzde 
10 zamlandı. Eğitim şart 
iken öğrenci harcına 
gelen yüzde 10’luk zam 
birçok öğrenciyi hem zor 
durumda bırakmış hem 
de öğrencilerin geleceğe 
kay gıy la bak ma sı na 
sebep olmaktadır” diye-
rek, şunları kaydetti:

“Genç beyinlerimizi ko-
rumamız, desteklememiz, 
eğitimlerini kolaylaştırma-
mız gerekirken; elinde bu 
imkânı olanlar adeta ina-
dına bunu yapmayarak 
genç beyinlerimizin işini 
zorlaştırmak için ellerin-

den geleni yapmakta. Bu 
hem genç beyinlerimizin 
geleceğe kaygı ile bak-
masına hem de hüküme-
te olan güvenlerini sars-
maktadır.

Bir üniversite öğrencisi-
nin devletten aldığı burs 
miktarı 650 liradır, ama ve-
rilen bu burs okula mı, kal-
dığımız yurdun kirasına mı, 
yoksa 30 günlük giderimi-
ze mi yetsin, maalesef ki 
bu konuda da kıymetli bü-
yüklerimiz genç kardeşleri-
mize yeterli derecede 
önem vermiyor.

Her türlü sıkıntının için-
den geçtiğimiz bir dö-
nemdeyiz. Biz temenni 
ediyoruz ki hem bireyler 
olarak hem gençler ola-

Çiftçilerden tarımsal projelere ilgi

Giresun İl Tarım ve 
Orman Müdürü Muham-
met Angın, “Çiftçilerimi-
zin yoğun ilgi gösterdiği 
ve talep ettiği bu destek-
lemeler ilimizdeki tarım-
sal üretim potansiyelini 
arttırmakta ve yeni proje-
lerin üretilerek hayata 
geçmesi için bizleri moti-
ve etmektedir” dedi.

Angın, yaptığı açıkla-
mada, Giresun İl Tarım 
ve Orman Müdürlüğün-
ce yürütülen ve Doğu Ka-
radeniz Projesi Bölge Kal-
kınma İdaresi Başkanlığı 
(DOKAP) tarafından fi-
nanse edilen “Giresun İli 
Kırsal Gelir Kaynaklarının 
Çeşit lendi rilmesi” ve 
“Tıbbi Aromatik Bitki Yetiş-
tiriciliğinin Yaygınlaştırıl-
ması Projeleri” kapsa-
mındaki saha çalışmala-
rını yerinde inceleyerek 
bilgiler aldığını belirtti.

Proje kapsamında, 
2019 yılı içerisinde 2 
adet topraksız tarım çilek 
serası ve 2020 yılı içerisin-
de de 50 adet örtü altı 
sebze seralarının kuru-
lumlarının tamamlana-
rak üretime geçildiğini 
aktaran Angın, “Topraksız 
tarım seraları, ilimizde 
yeni uygulanmaya baş-
lanmış olup bu seralarda 
birim alandan elde edi-
len üretim miktarı diğer 
üretim tekniklerine göre 
daha üst seviyelerdedir. 
Bu seralarda üretimi ya-
pılan çileklerin gelişimi 
ve verimi istenilen sevi-
yelere ulaşmıştır” ifade-
lerini kullandı.

Angın, örtü altı sebze 
yetiştiriciliği için seraları-
nın yaygın laştı rılması 
amacıyla yapılan çalış-
maların da desteklendi-
ğini belir terek, şöyle 
devam etti:

“Bu seralarda yapılan 
üretim mono kültür tarı-
mın hakim olduğu ilimiz-
de küçük aile işletmeleri-
nin gelirlerini çeşitlendir-
mektedir. Çiftçilerimizin 
örtü altı sebze üretimine 
olan ilgileri gün geçtikçe 
artmakta, üretilen ürün-
ler yerel pazarlarda satı-
şa sunulmakta bu geliş-
me hem ilimiz sebze ihti-
yacını karşılamaya ol-
dukça katkı sağlamakta 
hem de çiftçilerimiz için 
ek bir gelir kaynağı oluş-
turmaktadır.

Bir diğer çalışmamız 
olan Tıbbi ve Aromatik 
Bitki Yetiştiriciliğinin Yay-
gınlaştırılması Projesi kap-
samında ise 2020 yılı içe-
risinde 11 dekar maviye-
miş, 3 dekar gilaburu ve 
2 dekar kekik bahçesi te-

sislerinin kurulumları yapıl-
mıştır. Giresun toprak ve 
iklim yapısı dolayısıyla zen-
gin bir floraya sahip olup, 
tıbbi-aromatik içeriğe ve ti-
cari potansiyele sahip pek 
çok türün yetişebildiği gö-
rülmektedir. Bu bitkilerin 
önemli kısmı doğadan top-
lanarak kullanılmaktadır.”

Çiftçilerin tarımsal pro-
jelere yoğun ilgi gösterdiği-
ni kaydeden Angın, “Bitki ör-
tüsü açısından önemli 
avantajlara sahip ilimizde 
kırsal faaliyetlerin çeşitlen-
dirilmesi ve klasik bitkilerin 
tarımına alternatif olarak 
ekonomik getirisi yüksek 
tıbbi bitkilerin standart üreti-
minin teşvik edilmesi ile 
bitki türleri korunacak ve 
yeni iş sahaları oluşacaktır. 
Çiftçilerimizin yoğun ilgi 
gösterdiği ve talep ettiği 
bu desteklemeler ilimizdeki 
tarımsal üretim potansiyeli-
ni arttırmakta ve yeni proje-
lerin üretilerek hayata geç-
mesi için bizleri motive et-
mektedir” açıklamasında 
bulundu.

Giresun’da vaka sayılarında artış
Sağlık Bakanı Fahrettin 

Koca, illere göre haftalık vaka 
sayılarını paylaştı. Giresun, 
son bir haftada vaka sayısı en 
çok artan illerden biri oldu.

Bakan Koca, 10 ile 16 Tem-
muz arasında illere göre her 
100 bin kişide görülen Covid-
19 vaka sayılarını açıkladı. 
Buna göre her 100 bin kişide 
İstanbul'da 75,12, Ankara'da 
57,95, İzmir'de 24,46 oldu. Gi-
resun ise 78,54 oldu.

Sağlık Bakanı Koca, "Son 
bir haftada vaka sayısı en çok 
artan illerimiz; Siirt, Giresun, Bin-
göl, Diyarbakır ve Kırıkkale." 
paylaşımında bulundu.
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ADD: Lozan Antlaşması onurumuzdur!

Atatürkçü Düşünce Derne-
ği (ADD) Giresun Şubesi tara-
fından Lozan Antlaşması’nın 
yıldönümü nedeniyle Atatürk 
Meydanı'nda tören düzen-
lendi.

Törende bir konuşma 
yapan ADD Giresun Şube Baş-
kanı Oğuzcan Özdemir, “24 
Temmuz 1923’de imzalanan, 
Lozan Barış Antlaşması ile em-
peryalizm, cepheden sonra 
masada da yenilgiye uğratıl-
mıştı. Böylece; tam bağımsız, 
demokratik, laik, sosyal, huku-
kun üstünlüğüne dayalı, çağ-
daş ve üniter bir ulus devlet 
olan Türkiye Cumhuriyeti’nin 
temeli atılmıştı. Lozan, bu yö-
nüyle; Anayasa’da vurgula-
nan ve ‘değiştirilmesi teklif 
dahi edilemeyen’ niteliklerin 
zeminini oluşturmaktadır ” 
dedi.

Ö z d e m i r,  “ Lo z a n ’ a ,  
Lozan’ın ve Türkiye Cumhuri-
yeti’nin mimarı Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk’e ve yol arka-
daşlarına yönelik çirkin, gayri 
vicdani, gayri milli ve sınır tanı-
maz saldırılar sürmektedir” di-
yerek, konuşmasında şunları 
dile getirdi:

“Lozan karşıtlığı, Sevr 
yandaşlığıdır. Bölünmek, 
parçalanmak ve emper-
yalizme yem olmaktır.

Lozan karşıtlığı; Ata-
türk’ün kurduğu ulus dev-
let modelinin, çağdaş ka-
zanımların ve Cumhuriye-
tin niteliklerinin tasfiye edil-
mesidir. Lozan karşıtlığı; hi-
lafetin ve saltanatın geri 
getirilmek istenmesidir. 
Lozan karşıtlığı; milli ege-
menlik yerine saray ve ha-
nedan hâkimiyetini kabul-
lenmektir. Lozan karşıtlığı; 
millilik yerine ümmetçiliktir. 
Lozan karşıtlığı; siyasal 
dinci bir devletin inşasına 
yüksek sesle ‘evet’ de-
mektir. Lozan karşıtlığı; 
çoklu hukuk sistemini be-
nimsemektir. Hukukun üs-
tünlüğünün yok edilmesi-
dir. Lozan karşıtlığı; bölü-
cü, gerici, işbirlikçi, cema-
atçi, tarikatçı, PKK ve 
FETÖ’cü gibi yapılanma-
lara göz yummaktır.

Lozan, Türkiye Cumhu-
riyeti’nin dayandığı en 
güçlü siyasi ve hukuki te-
meldir. Bu temelle oyna-

mak, Türkiye Cumhuriye-
ti’nin sarsılması ve yıkılma-
sıdır. Milletimizin ayrıştırıl-
ması, kamplaştırılması ve 
kutuplaştırılmasıdır. Buna 
izin vermeyeceğiz. Lozan 
karşıtlarının yürüttüğü, sinsi 
politikalara seyirci kalma-
dık, kalmayacağız. Ata-
türkçü Düşünce Derneği, 
Lozan’ı bir milli onur ve milli 
şeref meselesi olarak gör-
mektedir.

Atatürkçü Düşünce 
Derneği, Lozan’ı milletimi-
zin aydınlık geleceğinin 
güvencesi olarak kabul et-
mektedir. Bu vesileyle, 
Lozan Antlaşması’nın 98. 
yıldönümünde; Büyük Ata-
türk’ün, İsmet İnönü’nün, 
milli kahramanlarımızın, 
devrim ve demokrasi şe-
hitlerimizin manevi huzur-
larında ve milletimizin 
önünde bir kez daha söz 
veriyoruz ki Türkiye Cum-
huriyeti’ne, Cumhuriyeti-
mizin çağdaş niteliklerine, 
Lozan’a ve ulusumuza 
sahip çıkmaya devam 
edeceğiz.”

Görev başındaki güvenlik güçleri unutulmadı

iresun Valisi Enver 

GÜnlü, görevi ba-
şında olan kolluk 

kuvvetlerini ziyaret ederek 
bayramlarını kutladı.

Vali Ünlü, polisevindeki gü-
venlik güçleriyle bayramlaş-
manın ardından “Vatandaş-
larımızın huzur ve güvenliği 
için 7/24 özveriyle görev 
yapan emniyet teşkilatımızın 
güzide mensuplarının Kurban 
Bayramı’nı tebrik ettik. Rab-
bim muhafaza eylesin” dedi.

Erikliman Mahallesindeki 
uygulama noktasını ziyaret 
ederek buradaki görevli per-
sonelle bayramlaşan Vali 
Ünlü, İl Jandarma Komutanlı-
ğı’nı ziyaret jandarma perso-
nelinin bayramını kutladı.

Vali Ünlü, İl Jandarma Ko-
mutanlığı ziyaretiyle ilgili yap-
tığı paylaşımda “Mazisi şan ve 
şerefle dolu, Cumhuriyete sa-

dakatle bağlı, her daim 
aziz milletimizin emrinde 
ve görevinin başında olan 
Kanun Ordusu Jandarma 
Teşkilatımızın değerli men-
suplarıyla bayramlaştık. 
Rabbim kahramanlarımızı 
her türlü kötülükten koru-
sun” ifadelerini kullandı.

Aksu Mahallesindeki uy-
gulama noktasında gö-
revli çevik kuvvet ve trafik 
polisleri ile bayramlaşarak 
bir süre sohbet eden Vali 
Ünlü, "Yol kontrol noktaları-
mızda görev yapan gü-
venlik güçlerimizle, uygu-
lama esnasında durduru-
lan vatandaşlarımızla bay-
ramlaştık. Lütfen trafik ku-
rallarına harfiyen uyalım; 
emniyet kemerimizi mut-
laka takalım, hız limitlerini 
aşmayalım" uyarısında bu-
lundu.

Sahil Güvenlik 73 Ko-
mutanlığını ziyaret ederek 
personelle bayramlaşan 
Vali Ünlü, "Mavi vatanımı-
zın her noktasında asayi-
şin, huzurun ve güvenliğin 
teminatı olan, yüksek 
görev bilinci ve çalışma di-
siplini ile dünyanın örnek al-
dığı kahramanlarımızla 
bayramlaştık. Nice huzurlu 
günleri olsun" dedi.

Çınarlar Polis Merkezi 
Amirliğini de ziyaret eden 
Vali Ünlü, görevi başındaki 
personellerin bayramını 
kutladıktan sonra "Koca çı-
narlar gibi sırtımızı güvenle 
yasladığımız, her şart altın-
da merhametle, şefkatle 
görev yapan, tüm zorluk-
lara göğüs geren değerli 
polislerimizle bayramlaş-
tık" ifadelerini kullandı.

GİRESUNDAN YARDIM ELİ
Giresun Belediyesi, Artvin ve Rize’ de meydana 

gelen selin ardından 6 araç, 15 personel ile bölgedeki 
çalışmalara destek veriyor.

14 Temmuz'da meydana gelen sel ve heyelandan 
etkilenen bölgeler ile 21 Temmuz'da akşam saatlerin-
den itibaren etkili olan aşırı yağış sonucu sel ve su bas-
kınlarının meydana geldiği Arhavi'de yaraların sarılma-
sı için Giresun Belediyesi ekipleri de seferber oldu.

Giresun Belediye Başkanı Aytekin Şenlikoğlu, yaptığı 
açıklamada, “Geçtiğimiz yıl aynı afeti bizlerde yaşa-
mıştık ve bölge illerimizden destek görmüştük. Şimdi biz 
de elimizden geldiğince Rize ve Artvin’e destek veriyo-
ruz. Öncelikle Rize ve Artvin’de yaşanan sel felaketin-
den etkilenen tüm vatandaşlarımıza geçmiş olsun di-
leklerimi iletiyorum. Rabbim daha beterinden korusun. 
Mağduriyet yaşanmaması adına Giresun Belediyesi 
olarak afet bölgesinde araç ve personelimizle çalış-
malara destek oluyoruz. Her türlü imkanımızla bu iki ili-
mizin yanında olmaya devam edeceğiz” dedi.

Dereli’ye turist akını
Tabiat parkları, Mavi-

göl ve yaylalarıyla öne 
çıkan Dereli ilçesi, korona-
virüs ile mücadelede ge-
çilen kademeli normalleş-
me süreciyle birlikte, Kur-
ban Bayramı'nda binlerce 
turisti ağırladı. Dereli Bele-
diye Başkanı Zeki Şenlikoğ-
lu, Dereli'nin, "yaylalar di-
yarı" olarak nitelendirildiği-
ni söyledi.

Tabiat parklarının yanı 
sıra Mavigöl'ün de etkisiyle 
yörede turizm hareketliliği-
nin daha da canlandığı-
na işaret eden Şenlikoğlu, 
yörenin Kurban Bayramı 
ve tatili sürecinde binlerce 
misafiri ağırladığını belirtti.

Şenlikoğlu, son yıllar-

daki en yoğun 9 günlük bay-
ram tatilini yaşadıklarını vur-
gulayarak, "İnsanlar akın 
akın Dereli'ye geldi. Yaylalar, 
tabiat parkları ve Mavigöl, zi-
yaretçilerle dolup taştı. Uzun 
zaman sonra yörede bu 
kadar yoğun kalabalık toplu-
luklarını ağırladık." dedi.

Otel ve konaklama mer-
kezlerinde yüzde 100 dolu-
luk oranının yakalandığına 
dikkati çeken Şenlikoğlu, ya-
şanan hareketliliğe bağlı ola-
rak bölge esnafının yüzünün 
de güldüğünü kaydetti.

Şenlikoğlu, Kurban Bayra-
mı ile başlayan turizm hare-
ketliliğinin yaz dönemi bo-
yunca devam etmesini bek-
lediklerini sözlerine ekledi.

Şenlikoğlu Basın 
Bayramını Kutladı

rak toplumu aydınlatmak 
gibi büyük bir görev ve so-
rumluluğu da üstlenmiş-
lerdir. Canını da tehlikeye 
atarak gerçekleştirdiği öz-
verili çalışmaları sayesin-
de ül ke miz de basın 
önemli bir konuma sahip. 

Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğlu, 24 
Temmuz Basın Bayramı ne-
deniyle bir mesaj yayınla-
yarak, tüm basın mensup-
larının bayramını kutladı.

“24 Temmuz 1908 ba-
sında sansürün kaldırıldığı 
tarih olurken günümüzde 
ise basın, çağdaş de-
mokratik hayatın vazge-
çilmez unsurlarından biri, 
haber alma ve yayma öz-
gürlüğünün en etkili aracı 
olmuştur” diyen Başkan 
Şenlikoğlu, mesajında şu 
ifadelere yer verdi:

"Ülkelerin gelişiminde 
çok önemli bir yere sahip 
olan basın, halkımızı bilgi-
lendirme de eğitme de ka-
muoyu oluşturarak önemli 
bir görev yapmaktadır. Gü-
nümüz dünyasında etkinli-
ği her geçen gün artan ve 
demokrasimizin ayrılmaz 
unsuru haline gelen basın 
kuruluşlarımız, gerek dün-
yadaki gerekse ülkemiz-
deki gelişmeleri, doğru, ta-
rafsız ve hızlı bir şekilde ka-
muoyunun bilgisine suna-

Halkımızın bilgilendirilip bi-
linçlendirilmesi ve kamu-
oyunda gerekli hassasi-
yetlerin oluşturulmasında 
basın sektörünün önemli 
katkıları bulunmaktadır.

Yerelden ulusala tüm 

basın mensuplarının ve sek-
tör çalışanlarının 24 Temmuz 
Gazeteciler ve Basın Bayra-
mı’nı kutluyor, her zaman iyi 
ve güzel haberlerle karşılaş-
mak ümidiyle işlerinde ko-
laylıklar ve başarılar diliyo-
rum.”
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Lösemili çocukların bayram sevinci

LÖSANTE Hastanesi’nde te-
davisi devam eden lösemi ve 
çocukluk çağı kanserleriyle 
mücadele eden minikler Kur-
ban Bayramı’nın ilk gününü te-
davi gördükleri hastanenin 
bahçesinde düzenlenen et-
kinlikler ile kutladı. Bayram he-
diyelerini alan, dans gösterile-
riyle neşelenen kahramanlar 
hep bir ağızdan umutla, “İyi 
Bayramlar” dedi.

“Tüm çocuklar eşit doğar 
ve en iyi tedavilere eşit kavu-
şurlar” inancı ile yola çıkan ve 
23 yıldır lösemili çocuklar 
başta olmak üzere tüm ço-
cukluk çağı kanserleriyle mü-
cadele eden minik kahra-
manlara umut olan LÖSEV Lö-
semili Çocuklar Sağlık ve Eği-
tim Vakfı, Avrupa’nın ilk Löse-
mili Çocuklar Hastanesi LÖ-
SANTE’de ilkleri yaşatmaya 
devam edi yor. An ka ra, 
İncek ’teki  LÖSEV Sağ l ık 
Kenti’nde yer alan LÖSANTE 
Çocuk ve Yetişkin Hastane-
si’nde tedavisi devam eden 
lösemili ve çocukluk çağı kan-
seri çocuklar ve anneleri Kur-
ban Bayramı’nı da tedavi gör-
dükleri hastanede karşıladı.

Bayramın ilk günü LÖSAN-
TE Hastanesi’nin de içinde bu-
lunduğu LÖSEV Sağlık Kenti 
bahçesinde düzen lenen 
programın açılışı tedavisi ta-
mamlanan lösemi kahrama-

nı gençlerin dans gösterisi 
ile başladı. Ardından kukla 
şovu gibi düzenlenen bir 
dizi etkinlik ile çocuklar 
dans etti, doğal dondur-
malarını yedi. LÖSEV- LÖ-
SANTE Yönetim Kurulu üye-
leri, doktorları, hemşireleri 
ve birbirleriyle bayramla-
şan çocuklar bayram he-
diyelerinin takdim edildiği 
kutlamada keyifli anlar ge-
çirerek bir ağızdan “İyi Bay-
ramlar” dediler.

Öte yandan LÖSANTE 
Çocuk ve Yetişkin Hasta-
nesi’nde ücretsiz tedavi 
gören lösemili ve kanserli 
çocukların etkinlikleri bah-
çede devam ederken 
hastanede de yatarak te-
davileri devam eden ye-
tişkin hastalar da odaların-
da ziyaret edilerek bay-
ramları kutlandı.

“SİZİ ÇOK SEVİYORUZ”
Lösemi ve kanserin ön-

lenebilen ve tedavi edile-
bilen bir hastalık olduğunu 
23 yıldır tüm Türkiye’ye 
yüzde 92 başarısı ile kanıt-
layan LÖSEV, ilaçlar ve ke-
moterapi kadar moral ve 
motivasyonun da tedavi 
başarısında önemli rol oy-
nadığının altını çizmeye 
devam ediyor. Bayram et-
kinliğine katılan LÖSEV Yö-
netim Kurulu Başkanı Pedi-

atrik Hematlog ve Onko-
log Dr. Üstün Ezer tedavisi 
devam eden çocuklara 
“Sizi çok seviyor, çok 
önemsiyoruz. Birlikte çok 
güzel bayramlar yaşaya-
cağız” sözleri ile seslendi.

“HER KURBAN LÖSEMİLİ 
ÇOCUKLARA CAN”

Tüm Türkiye genelinde 
8 irtibat bürosu bulunan 
LÖSEV, diğer illerde de has-
taneleri ziyaret ederek te-
davisi devam eden ço-
cuklara hastane odaların-
da bayram hediyelerini 
verip, refakatçi annelerini 
bayram günü yalnız bırak-
madı. Hane ziyaretleri ger-
çekleştirdiği gibi ofislerin-
den de yardımlarını bay-
ram sürecince iletmeye 
devam eden LÖSEV, kah-
raman çocuklarına ve du-
yarlı halkımıza da teşekkür 
ederek iyi bayramlar dile-
diğini de yayımladı. Kur-
ban bağışlarının arefe 
günü adak kesimleri ile 
baş la dı ğı nı du yu ran 
LÖSEV, aldıkları vekaleten 
kurban bağışlarını bayra-
mın 1. ve 2. günleri hijye-
nik et entegre tesislerinde 
keserek, etlerini 12 ay bo-
yunca taze olarak lösemili 
ve kanserli çocuklara ulaş-
tırılacağının da altını çizdi.

Rekolte Belirsizliği

den bahçeye girdi ve re-
kolte tespit çalışması yapı-
yor

İ H R A C AT Ç I L A R I N  
TAHMİNİ 815 BİN TON

Karadeniz Fındık ve Ma-
mulleri İhracatçıları Birliği 
rekolte tahmin heyetinde 
olmasına rağmen, belirle-
nen rekolteyi kabul etme-
yerek rekoltenin 815 bin 
336 ton olacağını duyur-
du. İstanbul Fındık ve Ma-
mulleri İhracatçılar Birliği 
de yaptığı açıklama ile bu 
rekolte tahminine destek 
verdi.

BAKANLIK 10 GÜNDE 
2. KEZ TAHMİN YAPACAK

Bu açıklamanın ardın-

Hasada 2 haftalık bir 
süre hala üreticinin alın teri 
olan fiyatlar merak konusu 
olurken Tarım ve Orman 
Bakanlığı ikinci kez rekolte 
tespiti için bahçelerde ça-
lışma başlattı.

Temmuz ayı başında 
bahçelerde gerçekleştiri-
len rekolte tespit çalışma-
larının ardından Tarım ve 
Orman Bakanlığı, rekolte 
tahminini 686 bin ton, TÜİK 
ise 668 bin ton olarak 
açıklamıştı. 815 bin ton re-
kolte açıklayan ihracatçı-
lar, Tarım ve Orman Ba-
kanlığını ikinci kez rekolte 
tespiti yapmaya zorlarken 
yetkililer bahçede rekolte 
tespiti için çalışmalarını sür-
dürüyor. Çalışmalar yarın 
sona erecek.

Tarım ve Orman Ba-
kanlığı İl Müdürlükleri koor-
dinasyonunda ziraat oda-
ları, ihracatçı birlikleri, tica-
ret ve sanayi odaları, bor-
salar, üniversiteler, Fisko-
birlik, Ticaret Bakanlığı, Ulu-
sal Fındık Konseyi temsilci-
lerinden oluşan fındık re-
kolte tespit heyeti günler-
ce sahada çalıştı ve 2021 
fındık rekolte tahminini 
686 bin ton olarak belirle-
di. Ancak bu tahmini be-
ğenmeyen bazı kurumlar 
Tarım ve Orman Bakanlığı-
nı ikinci kez rekolte tespiti 
yapmaya zorladılar. Ba-
kanlık yetkilileri şimdi yeni-

dan Tarım ve Orman Ba-
kanlığı ikinci kez rekolte tes-
pit çalışması yapmaya 
karar verdi. Tarım ve 
Orman Bakanlığı Bitkisel 
Üretim Genel Müdür Vekili 
Cengiz Budan, Bakan 
adına Tarım ve Orman İl 
Müdürlüklerine gönderdi-
ği yazıda fındık rekoltesinin 
ikinci kez tespit edilerek 27 
Temmuz’a kadar bildiril-
mesini istedi.

ÜRETİCİLERİN GÖZÜ 
FINDIK FİYATINDA

Fındık hasadı Ağustos 
ayının ilk haftası başlaya-
cak. Tarım ve Orman Ba-
kanı Bekir Pakdemirli fındık 
alım fiyatının hasat öncesi 

açıklanacağını ve Toprak 
Mahsulleri Ofisi’nin fındık ala-
cağını duyurmuştu.

Genel beklenti bayram-
dan önce fındık fiyatının 
açıklanması yönündeydi. 
Ancak, bakanlığın ikinci kez 
rekolte tahmin çalışmasına 
zorlanması nedeniyle fiyat 
açıklanamadı. Rekolte tah-
mini 27 Temmuz’a kadar ta-
mamlanacağına göre ay 
sonunda fiyat açıklanabilir. 
İktidar partisi milletvekilleri fi-
yatın 30 lira olması için çalış-
tıklarını belirttiler. CHP Ordu 
Milletvekili Mustafa Adıgüzel 
fındık fiyatının en az 35 Lira ol-
ması için kampanya başlat-
tı.

ATICI ARHAVİ’DE

Dereli Kaymakamı Murat Atıcı, sel felaketi yaşayan Artvin’in Arhavi ilçesinde görevlendirildi.
Erzincan’ın Kemaliye ilçesinde görev yaparken 22 Ağustos 2020’de Giresun’da yaşanan sel afetinin ardından De-

reli’ye atanan Kaymakam Atıcı, bu kez de sel afeti yaşayan Arhavi’de görevlendirildi.
Dereli’de sel afetinin yaralarının sarılması için önemli çalışmalar gerçekleştiren Atıcı, Arhavi’de de bu önemli gö-

revi üstlenecek.
Arhavi’de göreve başlayan ve İçişleri Bakanı Süleyman Soylu’ya çalışmalar hakkında bilgiler aktaran Kaymakam 

Atıcı, sosyal medya hesabından da Soylu ile fotoğrafını paylaşarak, “Arhavi’de yaralar hızla sarılıyor” notunu düştü.



İkinci etap kamp çalışmalarına start verildi

Yeni sezon hazırlıkları-
nın teknik direktör Hakan 
Keleş ve yardımcı antre-
nörler yönetiminde sürdü-
ğü vurgulanan açıklama-
da, takımın önce salonda 

Süper Lig'in yeni ekibi 
Giresunspor, ikinci etap 
kamp çalışmalarına Erzu-
rum'da başladı.

Kulübün internet site-
sinden yapılan açıklama-
da, Erzurum'daki birinci 
etap kampının ardından 
takımın yine aynı şehirde 
ikinci etap kamp çalışma-
larına Yüksek İrtifa Kamp 
Merkezindeki ilk antren-
manla başladığı belirtildi.

sonra da sahada çalıştığı 
kaydedildi.

ASKERLER TERHİS OLDU
Öte yandan vatani gö-

revlerini yaparak terhis 
olan futbolcular Sergen Pi-

çinciol ve Hayrullah Bilazer 
de kampa katılarak çalış-
malara başladılar. Her iki 
oyuncu da ilk antrenman ön-
cesi takım arkadaşlarına 
asker selamı verdi

Joey Pelupessy Giresunspor’da
Süper Lig’in yeni ekiplerin-

den GZT Giresunspor, Hollan-
dalı futbolcu Joey Pelupessy 
ile 2 yıllık sözleşme imzaladı.

Transfer çalışmalarını sür-
düren GZT Giresunspor, son 
olarak Hollandalı futbolcu 
Joey Pelupessy’i kadrosuna 
kattı. Yeşil beyazlı kulüp, dün 
resmi sosyal medya hesapla-
rında ‘Ailemize hoş geldin’ 
paylaşımını yaparak duyur-
duğu yeni transferi 28 yaşın-
daki Joey Pelupessy ile 2 yıllık 
sözleşme imzaladı. Son ola-
rak İngiltere takımlarından 
Shef field Wednesday ’de 
forma giren Pelupessy, Erzu-
rum Yüksek İrtifa Kamp Merke-
zinde sözleşmeyi imzalayarak 
takımla birlikte kamp çalış-
malarına katıldı.

Trabzonspor’dan 2 yabancı desteği

Karadeniz takımlarıy-
la sıcak ilişkilerini devam 
ettirmek isteyen Trab-
zonspor, yakında Gire-
sunspor ile futbolcu alış-
verişine girecek. 

Kadrosunda tutmak is-
temediği veya kiralaya-
bileceği oyuncuları iyi iliş-
kilerinin bulunduğu Gire-
sunspor ’a göndererek 

destek vermek isteyen 
Trabzonspor 2 yabancı 
oyuncusu ile yolları ayır-
maya hazırlanıyor.

 Bu isimlerden birisinin 
Diabate olduğu kesinle-
şirken ikinci ismin de ya-
bancı olduğu ifade edil-
di. Tarihlerinde ilk kez bir-
likte Süper Lig’de müca-
dele edecek olan Trab-

zonspor, Rizespor ve Gire-
sunspor başkanları daha 
önce ortak bir açıklama ya-
parak, birliktelik mesajları 
vererek, Karadeniz Kulüpler 
Birliği kurulması gerektiğini 
ifade ettiler. Hatta Gire-
sunspor’dan “Trabzonspor 
lokomotif olmalı” şeklinde 
açıklama yapılmıştı.

Tribünlere tam kadro çıkalım!
Türkiye Futbol Federas-

yonu (TFF), 2021-2022 se-
zonu öncesi aşı olmanın 
çok önemli olduğunu ha-
tırlatan bir açıklama yaptı. 
Sağlık Bakanı Fahrettin 
Koca ise taraftarlarına aşı 
olun çağrısı yapan futbol 
kulüplerine teşekkür ede-
rek, “Aşımızı olalım ki, tri-
bünlere tam kadro çıka-
lım” dedi. 

Sağlık Bakanı Fahrettin 
Koca, sosyal medyadan 
futbol kulüpler ve Kulüpler 
Birliği'ne taraftarlarına 'Aşı 
ol' çağrısı yaptıkları için te-
şekkür etti. 

Koca, tweetinde şu ifa-
delere yer verdi: 

“Taraftarlarına aşı olun 
çağrısı yapan futbol ku-
lüplerimize ve KULÜPLER 
BİRLİĞİNE TEŞEKKÜR ediyo-
rum. Aşımızı olalım ki, tri-
bünlere tam kadro çıka-
lım.” 

TFF tarafından yapılan 
açıklama ise şu şekilde: 

"Covıd-19 küresel sal-
gını ile mücadelede has-
talığa maruz kalma, has-
talığı ağır geçirme ve bu-
laştırma riskleri göz önüne 
alındığında, hastalığın top-

lumsal yaşam ve futbolu-
muzun işleyişi üzerindeki 
olası olumsuz etkilerini en 
aza indirgemek için aşı ol-
manın çok önemli ve en 
etkili yöntem olduğu bilgi-
sini tekrar hatırlatmak isti-
yoruz. 2021-2022 futbol 
sezonuna sağlık ve güven 
içerisinde başlayabilme-

mizin de temelini hazırlaya-
cak olan aşı olma yaygınlığı, 
kendimizi ve sevdiklerimizi ko-
rumanın en önemli yoludur. 
Bunun yanında karşılaşma-
larda maske-mesafe ve te-
mizlik önlemlerimizden de 
asla vazgeçilmeyeceği hu-
susunu da hatırlatmak iste-
riz.”

Erzurum'da iki hazırlık maçı
Süper Lig ekiplerinden Gire-

sunspor, Erzurum'da devam eden 
sezon öncesi ikinci etap kampın-
da Altay ve Bereket Sigorta Ümra-
niyespor ile hazırlık maçları oyna-
yacak.

Yeşil beyazlı kulüpten yapılan 
yazılı açıklamada, ikinci etap ça-
lışmaların Erzurum'da devam etti-
ği belirtildi. Açıklamada, Giresun 
ekibinin burada 28 Temmuz Çar-
şamba günü Altay ve 31 Temmuz 
Cumartesi günü de Bereket Sigor-
ta Ümraniyespor ile hazırlık maçla-
rında karşılaşacağı kaydedildi.

Giresunspor Alexis Peres ile anlaştı
Süper Lig temsilcimiz Gi-

resunspor, Kolombiyalı fut-
bolcu Alexis Peres ile 2 yıllık 
sözleşme imzaladı.

Transfer çalışmalarını 
sürdüren Giresunspor, Ko-
lombiyalı futbolcu Alexis 
Peres’i kadrosuna kattı. 
Yeşil beyazlı kulüp, Joey Pe-
lupessy’nin ardından 27 ya-
şındaki Alexis Peres ile 2 yıl-
lık sözleşme imzaladı. 
Peres, son olarak Arjantin 
takımlarından Club Atleti-
co Lanus’da forma giyiyor-
du. Peres, sözleşmeyi im-
zalayarak takımla birlikte 
kamp çalışmalarına katıl-
dı.


